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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 20. november 2007 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 
 
Møteleder: Møtesekretær  
   
Tilstede: Fillip Winther Hartvigsen 

Jørgen Larsen 
Ea Augusta Lykke Syse 
Camilla M. Falch 
Tarald Moe Bjølseth 
Silje Rubin 

 

   
Forfall: Ina Rosenberg Stavrum  
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 24 /07  Årsrapport 2007: Kultur- og nærmiljøarbeid 
Sak 25 /07  Prioritering av plasser for gjennomføring i en femårsperiode - torg og møteplasser 
Sak 26 /07  Miniprosjekt i Caspariesgate 2-4 
Sak 27 /07  Kommunal alkoholpolitisk handlingsplan: Innspill til bydelsutvalgets arbeid med 

lokale strategier. 
Sak 28 /07  Bydel St. Hanshaugen - økonomisk status pr. oktober 2007 
Sak 29 /07  Årsrapport fritidsklubber 
Sak 30 /07  Utkast til strategisk plan 2008-2011 
 
 



Ungdomsrådets egen saker 
 

• Valg. Ny representant fra Ila skoles elevråd er valgt: Silje Rubin. Valg av de to siste 
representantene til ungdomsrådet er ennå ikke ordnet. Det avholdes valg på 
uorganiserte innen neste møte. Ansvar: Jørgen og Ina. 

• Ny politisk representant møtte ikke. Han fikk ikke innkalling grunnet data 
problemer. Han ønskes hjertelig velkommen til desmbermøtet. 

• SUR.  Møtedatoene til Sentralt ungdomsråd er samme som de vårt ungdomsråd har. 
Ungdomsrådet betsemte at det sendes en representant på hvert SUR-møte. Dette kan 
gå på omgang. Det er viktig at Bydel St.Hanshaugen er representert. 

• Ungdommens kulturmønstring. (UKM). Ea, Jørgen, Filip, Camilla, Tarald og Silje 
skal danne en arbeidsgruppe og forberede lokalt UKM som skal avholdes 9.februar 
2008 på Hammersborg fritidsklubb. 

• HAMROCK gikk av stabelen på Hammersborg fritidsklubb lørdag 17.nov. Det ble en 
suksess! 170 ungdommer var deltakere og tilhørere. BU anbefales å besøke neste års 
arrangement. 

• Tilskuddsmidler til lokale tiltak. Elvebakkens revy fikk etter søknad tildelt kr.8000,- 
til innkjøp av tekniske hjelpemidler til bruk i revyen. 
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Sak 24 /07  Årsrapport 2007: Kultur- og nærmiljøarbeid 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens kultur-og nærmiljøarbeid 2007 til orientering. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
 

 Sak 25 /07  Prioritering av plasser for gjennomføring i en 
femårsperiode - torg og møteplasser 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget viser til sitt vedtak ved høringen av planforslaget til kommunedelplan 
for torg- og møteplasser, BUsak 122/07 .  

2. Bydelsutvalget vil prioriterte følgende plasser/områder: 
1. Lille Bislett 

       Geitmyra 
 Stensparken 
 Kristparken 

 
Lille Bislett 
Bydelsutvalget er enig med forslaget til prioritering av Lille Bislett. Dette er et område 
med stort potensiale for lek og aktivitet for barn og unge, både sommer og vinter. 
Opparbeidelse av Lille Bislett er vedtatt i forbindelse med reetablering av Bislettgata, 
men opparbeidelsen er avhengig av at det blir bevilget midler til dette. Bydelsutvalget 
mener at det haster med opparbeidelse av området, nå som Bislett er ferdigstilt og 
mener det må være en prioritert oppgave for forvalter å ferdigstille området. 
Bydelsutvalget kjenner til at det er foreslått et høyt ambisjonsnivå for utvikling av 
plassen og bydelsutvalget synes dette er svært positivt. Bydelen ønsker også å være 
med på å legge føringer for innholdet på plassen. Bydelsutvalget kjenner til at det er 
foreslått et høyt ambisjonsnivå for opparbeidelsen, i 2 varianter; med og uten kunstis, 
med en ramme på henholdsvis 23,5 og 16,5 mill. kroner.  

            Bydelsutvalget mener at området bør få høyeste prioritet. 
 

Geitmyra  
Bydelsutvalget er ikke enig med prioritering av Adamstuen plass. Plassen har et behov 
for rehabilitering og opprydding, men bydelsutvalget mener at plassen ikke har 
potensiale til å bli en svært viktig møteplass, da den til det er for liten og dessuten 
svært støyutsatt. Bydelsutvalget  mener at det bør kunne foretas en opprydding på 
plassen og eventuelt innkjøp av nye plasselementer, men innenfor Samferdselsetatens 
ordinære budsjetter. Bydelsutvalget vil ikke anbefale plassen på listen over en av de 
prioriterte plassene. Bydelsutvalget vil påpeke at beskrivelse av areal og 
investeringskostnad må være feil, sett i forhold til både størrelse og kostnader for de 
andre plassene. 

  
Bydelsutvalget mener at Adamstuen bør erstattes av Geitmyra eller Collettløkka. Selv 
om begge områdene ligger i ytterkant av bydelen, har de stor betydning for mange 
brukere i deres nærområder også i dag. Geitmyra har kanskje det største potensialet til 
å kunne bli en møteplass for enda flere brukere både fra denne bydelen, fra 



nabobydelen Sagene og fra andre deler av byen. Bydelen er opptatt av miljø, og den 
påtenke nye barnehagen på området skal ha en miljøprofil i form av 
naturbarnehage/barnebondegård, som tar i bruk skolehagen på en aktiv måte i sin 
pedagogikk. I tilknytning til barnehagen har vært påtenkt et besøkssenter, f.eks med 
miljøprofil.  
Bydelsutvalget vil anbefale at Geitmyra blir prioritert i handlingsplanen. 

  
Stensparken 
Bydelen har, etter overtakelsen av alle parker og grøntområder fra Friluftsetaten i 
2004, ikke hatt mulighet til å gjennomføre større utbedringer og ekstravedlikehold av 
anleggene. Bydelen har sendt inn søknad om investeringsmidler til parkdrift de siste 4 
årene, men bydelen har fått oppgitt at utsiktene til å få midler til parkinvesteringer i 
bydelene i budsjettperioden 2007-2010 er små. Bydelen søkte for 2008 om 
investeringsmidler på til sammen 1.424.500,-. til Stensparken, herunder til asfaltering, 
flere benker og bord og diverse reparasjoner.  
Bydelen har derfor innenfor egne rammer foretatt mindre investeringer , reparasjoner 
og utskifting av elementer i parken de siste årene, og mener at parken er i ferd med å 
få en god kvalitet.  
Bydelsutvalget mener det er viktig at Stensparken er prioritert i handlingsplanen, for å 
få gjort noe med de manglene som er i parken i dag, samt noen mindre endringer i 
innhold.   
Parkarealet beskrevet i forslaget er ikke i overensstemmelse med i bydelens 
anleggskort hvor det er på samlet 51. 500m2. 

 
Kristparken 
Bydelsutvalget kan se at Kristparken er en viktig møteplass for beboere i dette 
området. Parken har i flere år vært et problemområde i bydelen, med synlig 
narkotikabruk og omsetning, nattestøy fra brukere av utesteder i nabogater og noe 
forsøpling. Parken har derfor ikke vært et godt område for opphold for barn og 
beboere i nærområdet. Bydelen har de siste to årene iverksatt tiltak i området med 
intensiv taggefjerning, bedret renhold og beskjæringsarbeider for å fjerne skjulesteder 
i parken. Samarbeidet mellom politi, bydel og beboere i området har vært positivt for 
området. Bydelsutvalget har inntrykk av at forholdene er betydelig bedret siste år, noe 
også naboene kan bekrefte. Bydelsutvalget mener at parken slik den fremstår i dag 
dekker flere behov, og at mange, særlig barnefamilier, ikke ønsker å bruke parken på 
grunn av de problemene som har vært der. Bydelsutvalget mener at parken på grunn 
av topografi og nærhet til boligbebyggelse ikke er egnet til støyende aktiviteter, og at 
det viktigste for denne parken er at de aktivitetene som er der i dag blir brukt mer. Det 
kan være vanskelig å tilrettelegge for mer aktivitet uten at det vil være til mer sjenanse 
for naboene. Bydelsutvalget mener imidlertid at mulighetene for å legge til rette for en 
øket bruk av parken og uten at det blir sjenerende for naboer bør utredes fordi det er få 
gode møteplasser i denne del av bydelen.  
Bydelsutvalget vil derfor anbefale parken som en av de prioriterte. Parkarealet 
beskrevet forslaget er ikke i overensstemmelse med i bydelens anleggskort hvor det er 
på ca 7000m2. 

 
3.        I forslaget til kommunedelplan fremheves at det er særlig viktig å legge til rette for 

møteplasser for barn, unge og eldre og andre som i stor grad er henvist til uterommene 
i sitt nærmiljø. 
Bydelsutvalget mener her at i tillegg til å legge til rette for mer aktivitet på 
eksisterende møteplasser også må ha med det potensiale som skoler/skolegårder og 
barnehager/parker utgjør i lokalmiljøene. Bydelsutvalget mener det er viktig at det 
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tenkes flerbruk av både skolegårder og barnehagers uteområder, slik at disse kan 
brukes også av andre brukergrupper og ikke står folketomme på ettermiddager og i 
helger. For eksempel er det et stort behov for områder tilrettelagt for skating i bydelen. 
Det er derfor viktig at også disse områdene tilføres midler som gjør det mulig å legge 
til rette for større grad av flerbruk. 

 
4.        Kommunedelplanens handlingsprogram skal også inneholde forslag til strakstiltak, 

foreløpige tiltak og byomfattende temaprogrammer, som for eksempel 
”benkeprogram” eller ”belysningsprogram”. Bydelsutvalget mener at det er et stort 
behov for et byomfattende benkeprogram, og at det bør foretas en samlet investering 
innenfor dette området. Svært mange av bydelens/bydelenes benker er etter et årelangt 
forfall i en svært dårlig forfatning. Det er dessuten altfor få benker og ikke minst bord 
i parkene. Bruken av parkene har øket sterkt i de senere år, og det er behov for å legge 
til rette for et annet opphold i parkene nå enn tidligere. En bør i større grad enn 
tidligere legge til rette for både tilberedning av mat ( for eksempel grilling) og 
bespisning i parkene.  

 
5.        Bydelsutvalget mener det er selvsagt at bydelene skal være aktive med i arbeidet med 

utvikling av de enkelte møteplassene. Mange av de 17 møteplassene og flere av de 
prioriterte forvaltes av bydelen,  og som derfor må spille en viktig rolle i utvikling av 
det enkelte prosjekt. 

 
Behandling: 
Ungdomsrådet ønsker at opparbeidelse av Lille Bislett skal få høyeste prioritet og ferdigstilles 
innen våren 2008. Kristparken  bør kunne være et bruksoms- og lekeområde for barn som bor 
i Møllergataområdet og Møllergata SFO. Opprustningen av denne parken bør også prioriteres.   
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
 

 Sak 26 /07  Miniprosjekt i Caspariesgate 2-4 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Behandling: 
Ungdomsrådet snakket om at det er forskjell på hvor du bor og vokser opp i bydelen. Det er 
liten kunnskap om at flere barn og unge bor i kommunale boliger, hva det innebærer og 
hvordan oppvekstvilkårene er for dem. Ungdomsrådet skal diskutere videre på et senere møte 
om en representant skal delta i en referansegruppe/arbeidsgruppe i arbeidet videre med 
Miniprosjektet i Casparisgate.    
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
 

 Sak 27 /07  Kommunal alkoholpolitisk handlingsplan: Innspill til 
bydelsutvalgets arbeid med lokale strategier. 

 
 



Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering og vil arbeide videre med innspill til lokal  
alkoholpolitisk handlingsplan for Bydel St. Hanshaugen. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
 

 Sak 28 /07  Bydel St. Hanshaugen - økonomisk status pr. oktober 
2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar økonomisk status pr. oktober til orientering. 
 
Saken er ikke ferdig
 

 Sak 29 /07  Årsrapport fritidsklubber 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ”Årsrapport 01.01.-31.10.2007 fritidsklubber” til orientering. 
 
Behandling: 
Ungdomsrådet har diskutert brukerundersøkelsen i tidligere møter og skal  sørge for å bedre 
informasjonen fra ungdomsrådet ut til ungdommen 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
 
 

 Sak 30 /07  Utkast til strategisk plan 2008-2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar utkastet til strategisk plan 2008-2011 opp til foreløpig drøfting. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar saken til orientering 
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